
 

 

 

Kandidatenboek – 11 juni 2025 

Dit is het kandidatenboek ten behoeve van de verkiezingen voor functies binnen het 
afdelingsbestuur, welke zullen plaatsvinden tijdens de Algemene Afdelingsvergadering (AAV) op 
woensdag 11 juni 2025. 
 
 

Verkiesbare functies 

1. Voorzitter 
Eén kandidaat: Anita Schmale 
 
2. Penningmeester 
Eén kandidaat: Robert Landheer 
 
3. Algemeen bestuurslid opleiding en talentontwikkeling 
Eén kandidaat: Didi El Moussaoui 
 
4. Algemeen bestuurslid communicatie 
Er hebben zich geen kandidaten gemeld voor deze functie 

  



 

 

1. Kandidaat voorzitter: Anita Schmale 

 
Beste leden, 
 
De afgelopen drie jaar ben ik met veel plezier voorzitter 
geweest van de mooiste afdeling van het land. Ik heb in die rol 
een heleboel mooie dingen meegemaakt, waaronder meer 
verkiezingen dan verwacht, een indrukwekkende 
nieuwjaarsbijeenkomst met Jan Terlouw en een recordaantal 
leden. 
  
Toen ik mij drie jaar geleden kandideerde wilde ik mij inzetten 
voor een verwelkomende en actieve vereniging. Daar hebben 
we denk ik mooie stappen in gezet, een aantal voorbeelden: 1) 
Veel samenwerking met de regio, landelijk en andere 
afdelingen waardoor we onder andere onze nieuwjaarsbijeenkomst van 2024 konden combineren 
met de kandidatenpresentatie voor de Europese verkiezingen. 2) De jaarlijkse bedank-BBQ waarmee 
we alle actieve leden in het zonnetje zetten. 3) Het feit dat we voor de Tweede Kamerverkiezingen de 
prijs voor de 'gouden gymp' hebben gewonnen omdat we de meest zichtbare campagne hadden.  
  
Het afgelopen jaar heeft voor mij, samen met de rest van het bestuur, in het teken gestaan van de 
voorbereidingen voor de gemeenteraadsverkiezingen. Zo hebben we de commissies samengesteld: 
de VPC, LAC, AVC en WAC, de planning voor het hele proces vastgesteld en de strategie 
vormgegeven. Ook op landelijk niveau heb ik mij als voorzitter beziggehouden met het verbeteren 
van het nieuwe HR zodat de interne democratie niet alleen nu maar ook in de toekomst goed 
geborgd is.  
  
Nu wil ik graag nog een termijn door en zorgen dat al deze mooie plannen, die we niet alleen binnen 
het bestuur maar met een hele hoop andere betrokkenen hebben gemaakt, kunnen verzilveren in 
een fantastisch verkiezingsresultaat.  
  
Anita Schmale 
Afdelingsvoorzitter Utrecht 
  



 

 

2. Kandidaat penningmeester: Robert Landheer 

 
Beste Democraten, 
 
Ik werk in de Informatiebeveiliging bij het Ministerie van 
Financiën, en zet mij al praktisch 6 jaar in voor D66 Utrecht als 
Penningmeester. En in de zo ongeveer 10 jaar daarvoor bij de 
Jonge Democraten in o.a. het Landelijk en het IFLRY Bestuur. 
Wat ik bij D66 Utrecht hoopte te vinden, is meer dan waar 
gebleken: het is een hele grote, trendsettende en enthousiaste 
afdeling met de leukste mensen. Nu de landelijke regelingen 
zijn aangepast, blijf ik graag nog een laatste termijn mij 
inzetten. Ondanks dat na 6 jaar de financiën (begroten, 
inkomsten innen, betalingen doen, rapportages maken, 
verantwoorden) geen geheimen meer voor mij kennen, vind ik 
nog veel uitdaging in de jaarlijkse internationale studiereis 
organiseren, en met nieuwe ideeën komen voor 
fondsenwerving voor de GR26 campagne. Binnen Landelijk D66 
wil ik met mijn ervaring onze rol als voorbeeldafdeling en 
trekker van grote initiatieven, kracht bijzetten.  
 
Hartelijke groet, 
Robert Landheer 
  



 

 

3. Kandidaat algemeen bestuurslid opleiding en talentontwikkeling: 
Didi El Moussaoui 

 
De afgelopen drie jaar heb ik mij met veel energie 
ingezet als bestuurslid. We hebben gebouwd aan een 
stevig fundament binnen opleiding en 
talentontwikkeling. 
  
Bij mijn aantreden had ik beloofd om de afstand tussen 
het bestuur en ambitieuze leden te verkleinen, om onze 
bestaande activiteiten te verbeteren en om te werken 
aan een uitgebreid ontwikkelprogramma voor leden die 
een stap richting de lokale politiek willen zetten. 
Het resultaat tot nu toe is dat we een talentendatabase 
hebben van meer dan 120 enthousiaste leden. Dat aanstormend talent via de Utrechtse Lichting 
bezig is aan diens weg richting de lokale politiek en dat we een nieuwe commissie hebben ter 
aansturing en verbetering van de organisatie en inhoud. 
 
De belangrijkste bouwstenen zijn dus gelegd. 
Nu nog stevig voortbouwen zodat we structureel kunnen verankeren en eventueel de kruisbestuiving 
binnen de regio kunnen verbeteren.  
  
Om dit aan te jagen stel ik mij graag opnieuw kandidaat. 


